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Interpelujący radny: Tadeusz Bobrowski 

Radny przypomniał, że swego czasu, gdy były protesty, że na ulicy Rejtana są ciemne ekrany, 

Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki powiedział, że będzie to można zmienić po 5 latach 

obowiązywania umowy. 

Radny poinformował, że takie protesty były kierowane również do niego, jako radnego z tego 

okręgu wyborczego, ale przekazywał ludziom stanowisko, że taka jest decyzja Unii 

Europejskiej, tak jest podpisana umowa. Stwierdził, że jednak są możliwości zmiany ekranów 

na przezroczyste, co uczyniono na osiedlu domków jednorodzinnych. Dodał, że dzień później 

przeczytał w prasie: „No bo tam ci ludzie wywalczyli, dokonaliśmy korekty”. 

Radny powiedział, że powtarza się sytuacja, kiedy uwzględnia się protesty tych, którzy 

krzyczą, walczą, a może tych, którzy są bardziej zamożni. Zwrócił uwagę, że taka sama ilość 

ekranów przezroczystych ustawionych 200 metrów dalej poprawiłaby komfort mieszkańcom 

200 czy 300 mieszkań na osiedlu mieszkaniowym. W tej chwili poprawiono komfort 

mieszkańcom domków jednorodzinnym, które są oddalone od ekranów o około 40 metrów. 

Radny wyraził zdanie, że wszystkich trzeba traktować równo. Zażądał, aby ekrany zielone 

ustawione wzdłuż bloków mieszkalnych zostały wymienione na ekrany przezroczyste, takie 

jak przed domkami jednorodzinnymi.  
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